
 

Emne: Referat fra rådsmødet afholdt den 21 FEB 2022 i Højmark klokken 1900. 

 
 

Dagsorden til rådsmødet. 

 

 

1. Velkommen og sidste nyt fra formanden. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

3. Repræsentantskabsmødet i 2022. 

4. Konstituering af bestyrelsen efter årsmødet(valg af næstformand samt sekretær). 

5. Nyt fra det grønne råd. 

6. Nyt fra øvrige medlemmer. 

7. Nyt fra jægerforum nord samt syd. 

8. Nyt fra brugerrådet. 

9. Hvad sker der omkring Skjern Å.  

10. Mailadresser. 

11. Eventuelt herunder fastlæggelse af næste møde. 
 

 

Ad. 1 Formanden bød velkommen og der var en kort præsentation af alle deltagere nye som 

gamle. 

 Kim har været til det første kredsmøde, en god oplevelse. 

 Der mangler stadig nogle koordinatorer i kredsen meld jer hvis i har lyst. 

 Der kan maks. søges for 25 000,00 kr. pr forening i tilskud fra kredsen, ud over 

egenbetalingen. 

 Der oprettes nu et vildttællingskorps(levende vildt), men herom senere, Kim tager 

kontakt til naturkonsulenten fra DJ. 

 Kim gennemgik lige jægerrådets protokol for rådets virke.  

 

Ad. 2 Blev godkendt. 

 

Ad. 3 Den 18 JUN 2022 er der repræsentantskabsmøde på Vingsted centeret og der blev 

udpeget 11 deltagere, Kim styrer selv listen og sørger for tilmelding. 

 

Ad. 4 Efter valg blev næstformand Lars Chr. Rejkjær og sekretær blev Ole L. Pedersen. 

 

Ad. 5 Lone var lidt inde på deres arbejde i rådet samt lidt om nye regler for opstilling af 

solceller. 

 

Ad. 6 Ved nyjægerjagten mødte der kun 6 mand frem og det var ikke for mange. 

  

Ad. 7 Ole gennemgik kort referatet fra Syd og orienterede om at der var indkaldt til det 

næste møde den 1 MAR 2022 i Oksbøl, intet nyt fra Nord. 

 

 

 

 

 



Ad. 8 Ole orienterede kort om nogen af hovedpunkterne i seneste referat som var:  
  Korte orienteringspunkter fra NST. Driftsplan-supplement. Diskussion om nyt 

Brugerråd. Fysiske møder. Hvem skal være medlem af brugerrådet og hvor længe? 

Inddragelse af borgerne. Samspil mellem Naturstyrelsens forskellige interessenter 

og det konkrete brugerråd og vidensdeling. Vidensdeling på tværs af landet. Hvad 

har fungeret godt eller mindre godt i brugerrådenes levetid 

 

Ad. 9 Paragraf 17 udvalget er ikke helt nedlagt endnu men der bliver nok afholdt et 

afsluttende møde, ellers stille. 

 

Ad. 10 Ingen ændringer. 

 

Ad. 11 Janette havde et indslag med om vildsvinejagt i Spanien, har det interesse så kontakt 

Hoven Jagtforening. 

 Næste møde 9 JUN 2022. 

 

 

 

  

Ole L. Pedersen 

Sekretær i Jægerrådet 

20 46 34 42 


